

# Göteborgs Bridgeförbund

## Protokoll styrelsemöte 6, 6 mars 2007 hos Jan Hugosson

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Peter Modh, Andreas Winge och Lillemor Hagberg

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.
2. Dagordningen fastställs
3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.
4. Åtgärdslistan genomgås.
  - Alla handlingar för GBJ har inkommit. En summa på 90.000 kr finns. En interimstyrelse har bildats och fungerar fram till annan styrelse har valts.
  - Matrikeln för innevarande spelår finns att hämta för medlemmar som ej har erhållit denna. Information läggs ut på nätet. Peter M ansvarar för detta..
5. Ekonomisk rapport  
Jan H och Peter M har arbetat fram en ny typ av budget för GBF. Genomgång och diskussion om budgeten. I samband med detta diskuteras de underlag som lämnas i samband med redovisning av all tävlingsverksamhet i GBF:s regi. Beslutas att se över om man kan arbeta fram ett nytt underlag. Deltagande i denna arbetsgrupp kan vara Ella Olsson, Mabel Leman och Tommy Gunnarsson. Jan H tar kontakt med Tommy Gunnarsson och Mabel Leman för att höra om deras intresse att delta i detta. Budgeten för innevarande år ger ett positivt resultat och i och med detta finns möjlighet att i förtid kunna amortera av en del på det lån som togs i samband med upprustningen av Bridgens Hus.
6. Inkomna skrivelser  
Fredagsklubben har inkommit med ansökan om medlemskap i GBF. GBF välkomnar klubben och skickar ansökan vidare till FSB.  
Gunnar Jansson har inkommit med förfrågan om deltagaravgift för juniorer i DM-tävlingar. Frågan lämnas till TK.  
Förfrågan har inkommit angående huruvida Jubileumsrallyt skulle kunna utökas med tävling utan handikappberäkning. Föreligger ingen åtgärd..

7. Övriga rapporter.

Angående juniorverksamheten meddelar Andreas W att han inventerat juniordeltagandet i kurser och hitintills kan inräkna c:a 10 juniorer. Jakten på juniorer fortsätter. I samband med detta informeras att tre juniorer från GBF skall delta i JSM-lag i Stockholm. Beslutas att 60% av juniorernas kostnader betalas av GBF. Samma beslut gäller för kostnader vid deltagande i kommande ungdomsläger för juniorer.

8. Nytt från FSB

Ingenting nytt har inkommit.

9. Bridgeallians

Vid informationsmötet i februari på Bridgens Hus diskuterades alternativet att bilda en "Bridgeallians". Klubbarna bads att inkomma med representanter till en arbetsgrupp för denna fråga. Till dags dato har inkommit följande:

- |                    |                  |
|--------------------|------------------|
| • Bror Bjerner     | Wasa/Salamandern |
| • Bengt Bjerstaf   | BK Everfresh     |
| • Arne Larsson     | BK Everfresh     |
| • Ulla Berntsson   | BK Lyx           |
| • Hilding Wikström | PBK Vega         |
| • Anita Drevell    | Dambridge 61     |
| • Peter Modh       | GBF              |

Då tiden ännu inte utgått för att anmäla representanter kan denna grupp ännu utökas. Som sammankallande föreslås Bror Bjerner. Jan H kontaktar honom.

10. Tävlingsverksamheten

DM-Par pågår för närvarande. En viss minskning sedan föregående år konstateras i antalet deltagande.

11. P2010

Diskuteras på GBF:s årsplaneringsmöte i maj.

12. Bridgens Hus

Ingenting nytt har inkommit.

13. Övriga frågor

Matrikel för nästa år. Jan Ahlqvist har gjort ett fantastiskt arbete under flera år med arbetet med matrikeln. Nu har han av sagt sig detta och andra vägar måste sökas. Andreas W funderar på en lösning.

Sommarbridgen på onsdagar planeras. Bosse Ström är vidtalad som tävlingsledare. Han är intresserad men vill inte ställa upp hela sommaren. Andreas W anmäler sitt intresse att vara tävlingsledare på sommarbridgen. Andreas W och Bosse Ström planerar tillsammans.

Begreppet "Årets Bridgefunktionär" kanske kan ändras till "Årets Bridgeprofil".

Tankar framföres om möjliga kandidater. Alla funderar inför nästa möte. Bo A får i uppdrag att formulera motivering till det val som görs.

Möjlighet att utdela förtjänstecken under innevarande jubileumsår diskuteras.

Göran J och Bo A har utarbetat ett förslag till kommentarer till FSB:s valberedning. Förslaget delas ut för genomläsning och godkännande.

Beslutas att ta tag i problemet med de klubbar som inte lever upp till de regler som finns för klubbar som är anslutna till GBF. En kallelse skickas till Em-Pe-Bridge och

Okey för ett sammanträffande. Andreas W och Bo A deltar från GBF. Albatross har kontaktat förbundet i frågan och Peter M diskuterar med den klubben.

Ett föreningsmöte för medlemsklubbar planeras till måndagen den 4 juni kl 18.00 förslagsvis på Bridgens Hus. Jan H har gjort en grovplanering för mötets innehåll.

Planeringsmöte för GBF:s styrelse söndagen den 13 maj, kl 11.00 i styrelserummet.

14. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir den 17 april 2007, 18.00 i styrelserummet.

15. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Justeras

Lillemor Hagberg

Jan Hugosson